



# Styrelseprotokoll

---

Hampetorp-Odensbackens IF

2024-04-08, kl 18.30

Närvarande: Tony Olsson, Linda Tell, Martina Stannisson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Lina Svanberg & Helena Hiltunen.

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte.

## §2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.

Återkoppling; Vi pratar om färgen till kritning, sand till padelbanan, Tony ska beställa en ny matchklocka. Problem att få ledare till flickor 16/17. Pojkar 16/17 är klara och anmälda till poolspel.

## §5 Ekonomi

På nästa möte sätter vi budget. Lina ska bestämma träff med föregående kassör Tarra innan dess.

Medlemsutskicken: vi behöver göra ett manuellt utskick på de som inte har mailadresser. Vi skickar ut fakturor per post till medlemmar som betalat föregående år. Pernilla får skriva ut listor så hjälps vi åt att kuvertera och skriva adresser.

## §5 Övriga frågor

Ledarmöte ungdom den 15/4 kl 19.00. Vi skriver upp punkter vad mötet ska handla om med praktisk information i form av försäljning, fotografering, allmänna saker såsom mål bort från planer, fördela träningstider, rekrytera lagföräldrar som kan bjudas in till styrelsemöten. Viktigt också om vad som gäller vid ändring av matcher – att det måste ändras i kalender samt informera berörda.

Vi pratar om vår kalender för diverse bokningar, och att fler behöver komma åt den.

Vi flyttar arbetsdagen till söndag den 21 april istället med start kl 10.00. Vi ska då städa alla omklädningsrum, kratta löv, köra ut mål, ställa ut utemöbler, sopa grus, rensa i lekparken med mera. Tony ringer Tarra för att checka av vad de tycker behöver göras. Lagen ska informeras om arbetsdagen samt att alla tar med sig krattor.

Valborg: Vi fixar brasa från och med den 20 april, efter arbetsdagen. Grenar får då läggas på grusplan. Vi punktar upp övriga saker inför Valborg. Fika kan lämnas in hos Martina dagen

innan från kl 14.00. Vi startar firandet kl 18.00. Brasa tänds 18.30. Vi ska höra med Meta och hennes kör om de är intresserade av att komma och sjunga in våren.

Domarutbildning: Kolla upp med SMÅ IF om vi kan hålla en gemensam domarutbildning där någon kommer ut från förbundet och undervisar i slutet av april. Tony ställer fråga till Camilla som är domaransvarig på förbundet.

Vi fyller på med saker i välkomst-/informationsbrevet som Helena har påbörjat. Helena renskriver och mailar ut ett förslag igen.

#### **§6 Nästa möte**

Nästa möte den 6 maj kl 18.30.

#### **§7 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

#### **Ordförande**

Tony Olsson

#### **Sekreterare**

Helena Hiltunen